

FOR ENGLISH VERSION SEE BELOW

Verbio Conference Call Registrierung – Präsentation der Ergebnisse für das 2. Quartal und das 1. Halbjahr des Geschäftsjahres 2024/2025

Sehr geehrte Damen und Herren,

Verbio SE wird am 12. Februar 2025 die Geschäftsergebnisse für das am 31. Dezember 2024 beendete 2. Quartal des Geschäftsjahres 2024/2025 veröffentlichen. Wir möchten Sie herzlich zu unserer Investoren- und Analystentelefonkonferenz einladen, die für denselben Tag geplant ist.

Nachfolgend finden Sie die Details für die Konferenz:

Datum:	Mittwoch, 12 Februar 2025
Uhrzeit:	14:00 Uhr (MEZ)
Referenten:	Claus Sauter (CEO), Olaf Tröber (CFO)
Sprache:	Englisch

Um sich für den Webcast anzumelden, klicken Sie bitte auf den folgenden Link:

[Verbio SE - Earnings Call 2. Quartal GJ 2024/2025](#)

Mit freundlichem Gruß,
Ihr Verbio Investor Relations Team

Verbio Conference Call Registration – Results presentation for the second quarter and first half of the FY 2024/2025

Dear Sir/Madam

Verbio SE will release its second quarter results 2024/2025 for the period ended December 31, 2024 on February 12, 2025. We would like to extend an invitation to our investor and analyst conference call scheduled for the same day.

Please find below the details for the conference call:

Date:	February 12, 2025
Time:	02:00 pm (CET)
Speakers:	Claus Sauter (CEO), Olaf Tröber (CFO)
Language:	English

To register for the conference, kindly click on the following link:

[Verbio SE - Earnings Call 2nd Quarter FY 2024/2025](#)

Kind regards
Your Verbio Investor Relations Team